
 

Protokół  Nr 5/2017 
z  przebiegu posiedzenia Gminnej  Rady Seniorów  w Czechowicach Dziedzicach 

 

w dniu 14 czerwca 2017 r. 

w  Urzędzie  Miasta i Gminy w Czechowicach Dziedzicach  

     

 

 

1. Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów w Czechowicach-Dziedzicach Edward 

LESIEWICZ przywitał członków Rady –   /  lista obecności  stanowi zał nr 1/, 

            oraz zaproszonych gości w tym: 

 

   - Posłanka na Sejm RP - Mirosława Nykiel 

 - Z-ca Burmistrza – Maciej. Kołoczek 

           -  Sekretarz Miasta – Marek Gazda      

 - Dyrektor OPS –Renata Buryło 

 - Radni RM -Marek Bożek i Edward Kóska 

           - Prezes NZOZ SALUS  w Czechowicach –Dziedzicach -Danuta Kopeć  

           - Komendant Komisariatu Policji Czechowicach Dz. - Sławomir Walczak  

 - przedstawiciel osiedla Centrum -  Barbara Adamska  

 * /lista obecności  zaproszonych gości  stanowi załącznik nr 2 /. 

 

2. Na podstawie listy obecności Przewodniczący GRS  stwierdził prawomocność 

posiedzenia. Na protokolanta została wybrana sekretarz GRS  Michalina Li-u-fa, 

 a do Komisji Uchwał i Wniosków zostały wybrane: p. Urszula Gazda i  p. Alina 

Sikora. 

 

3. Przewodniczący GRS przedstawił proponowany porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednogłośnie, bez poprawek.    –/ zał nr 3 niniejszego protokołu/ 

4. W głosowaniu przyjęto jednogłośnie protokół poprzedniej sesji GRS.        

       

5. Przewodniczący  GRS Edward LESIEWICZ przedstawił działania Prezydium Rady     

w okresie między sesjami: /załącznik nr 4/  

 

6. Przewodniczący GRS przedstawił ZAŁOŻENIA do programu obchodów I Dni 

Seniora w Czechowicach-Dziedzicach.- /załącznik nr 5/. Pierwotny luźny plan nabrał 

już bardziej konkretnych kształtów gdyż udało się w sprecyzować niektóre terminy i 

lokalizacje imprez ,zarówno w części sportowej tzw. Senioriady / turniej kręgli,turniej 

tenisa stołowego i darta, turniej szachowy, rajd rowerowy , trasy nordic walking/ jak i 

pozostałych imprez towarzyszących w postaci prelekcji z zakresu promocji zdrowia 

,bezpieczeństwa seniorów,  wystaw czy występów artystycznych.   

 

7. Dyskusja nad projektem ZAŁOŻEŃ do programu obchodów I dni Seniora.  

 Edward Lesiewicz -  podkreślił jako warunek powodzenia obchodów szerokie 

rozpropagowanie programu w środowisku seniorów. Szczególne zadanie w tym 

zakresie mają przewodniczący organizacji emeryckich działających na terenie gminy. 

Akcja informacyjna  powinna rozpocząć się już w miesiącu sierpniu. Podziękował za 

zaangażowanie przedstawicielom Urzędu Miejskiego konkretyzującym pomysły 

poddane przez GRS.  



 -  z-ca burmistrza p. Kołoczek  - stwierdził że  większość  pomysłów do 

 programu obchodów  pochodzi z GRS a ich realizacją zajmuje  się w UM specjalnie 

 powołany Zespół ds. obchodów Dni Seniora.   W jego ocenie program jest bogaty  i w 

 zaproponowanym kształcie będzie  realizowany. 

  -  Kazimierz Polok  - przekazał wyrazy niezadowolenia członków swojego 

 stowarzyszenia Aktywni liczącym ponad 200 członków , mających otrzymać jedynie 

 ok 15 /  wejściówek na główną uroczystość w dniu 5 października. Rozumiejąc 

 ograniczenia wynikające z pojemności sali, zgłosił pomysł  zorganizowania imprezy  

 plenerowej zamiast w lokalu. (podał przykład takiej imprezy w Tychach na której 

 niedawno uczestniczył),  

-  Edward Lesiewicz – w odpowiedzi K. Polokowi stwierdził ,że pula 

wejściówek dla poszczególnych kół zostanie podzielona  proporcjonalnie do ilości 

członków. Co do imprezy plenerowej to nie przemawia za tym pora roku w jakiej 

odbędą się nasze obchody  i nie zawsze proste skopiowanie pomysłów innych ma 

rację bytu.  Pomysłu pleneru nie wykluczamy całkowicie i być może w edycji 

przyszłorocznej znajdą się i takie elementy . 

 -  posłanka Mirosława Nikiel  - pogratulowała pomysłów   i zaoferowała pomoc  

w zorganizowaniu  po jednej prelekcji z zakresu profilaktyki zdrowia  / /z-cy 

ordynatora oddziału kardiologii szpitala w Bielsku/    oraz  występu artystycznego 

śpiewaka p. Wątroby. 

 -  prezes Danuta Kopeć- potwierdziła gotowość  zorganizowania we wrześniu w 

ramach imprez  towarzyszących  -wystawy sprzętu  rehabilitacyjnego oraz  

nieodpłatnego badania słuchu seniorów. 

-   Urszula Gazda  stwierdziła że wszystkie zgłoszone  propozycje są dobre, ale 

dopiero po  zakończeniu  imprez  ,zobaczymy co nam wyszło i a co nie „wypaliło”  i 

będzie to wzorem na kolejne obchody Dnia Seniora  w następnych latach. 

-  Andrzej Kobiela w odniesieniu do głosu K. Poloka stwierdził, że nie pora 

dzisiaj diametralnie zmieniać propozycji w do założeń  obchodów Dnia Seniora  , bo 

wykonane już zostało wiele pracy i uzgodnień organizacyjnych  między GRS a    

Urzędem Miaejskim.  

-  Edward Lesiewicz – potwierdził że dopiero doświadczenia I edycji obchodów 

będą materiałem wyjściowym do opracowania kolejnych . Już teraz pojawiają się 

pomysły  na wzbogacenie  programu w roku przyszłym  jak np. Bal Seniora ,  i na 

pewno pojawia się jeszcze inne.  Jeszcze raz wskazał na znaczenie promocji imprezy 

przy wykorzystaniu dostępnych środków przekazu  takich jak  

 -Gazeta Czechowicka 

- Biuletyn Samorządowy, 

- witryna internetowa UM, 

- witryna internetowa www.czecho.pl 

-plakaty  i ulotki,  

-banery nad ulicami Niepodległości i Kolejową 

 

8. W ramach wolnych wniosków  Przewodniczący GRS  zabrał głos w imieniu 

jednej z grup zawodowych wchodzącej w skład społeczności seniorskiej   tj. 

Stowarzyszenia Emerytów i Rencistów Policyjnych. Oświadczył , iż 

przewidując obecność na sesji dwojga zaproszonych parlamentarzystów, 

zaplanował złożenie na ich ręce dokumentu w postaci petycji przygotowanej 

przez katowicki Zarząd Wojewódzki  tego Stowarzyszenia.  Petycja zawiera  

protest  w sprawie naruszeń fundamentalnych zasad  legislacji przy uchwaleniu 

ustawy z 16 grudnia 2016 r. w sprawie zmiany ustawy  o zaopatrzeniu 



emerytalnym funkcjonariuszy Policji, Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego, 

Agencji Wywiadu, Służby Kontrwywiadu Wojskowego, Służby Wywiadu 

Wojskowego, Centralnego Biura Antykorupcyjnego, Straży Granicznej, Biura 

Ochrony Rządu, Państwowej Straży Pożarnej i Służby Więziennej oraz ich 

rodzin . 

  Pogwałcone zasady to : 

 zasada że prawo nie działa wstecz; 

 niedopuszczalność stosowania odpowiedzialności zbiorowej  

 niedopuszczalność powtórnego ukarania za ten sam czyn. 

  

  Obecna na sali posłanka Mirosława Nykiel przyjęła w/ /w dokument zaś  

  egzemplarz adresowany do posła Jacka Falfusa  odebrała i zobowiązała się 

  dostarczyć adresatowi pani radna powiatu Barbara Adamska. 

 

9. Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia oraz brak dalszych głosów w 

dyskusji  Przewodniczący GRS   podziękował uczestnikom za aktywny udział i 

zamknął posiedzenie. 

 

 

 

 

 

                                      

               Sekretarz GRS                                                      Przewodniczący  GRS 

 

                    Michalina Li-u-fa                                                     Edward LESIEWICZ  

 

                                                                                                                   


